



心理技术与应用

Psychology: Techniques and Applications

2018年
第6卷 第3期
Vol. 6 No. 3

CN 10-1104/R
ISSN 2095-5588

主管：中国民主促进会中央委员会
主办：开明出版社
中央财经大学



心理技术与应用

Psychology: Techniques and Applications

第 6 卷第 3 期

2018 年 3 月出版

目 次

研究报告

- 外控倾向与求知进取学习动机的关系：生源类型与自我满意水平的调节作用
..... 陈心语 赵玉芳 陈 冰 刘祥燕 (129)
- 奖赏与负性分心情绪刺激对知觉的影响 王宏超 雒森森 贾江晓 陈婷婷 (137)
- 流动儿童相对剥夺感对团体归属感的影响：认同整合的中介作用
..... 叶一舵 赵巾慧 丘文福 (143)

理论与综述

- 怀旧心理研究：概念、理论及展望 王国轩 董安南 段锦云 (151)
- 道德领导对员工建言影响的研究述评 李文瑞 关 荐 (161)

方法与技术

- 交流语言认知研究中假被试的使用 张恒超 (169)
- 考试绩效自评量表的初步编制 王映朝 周开济 兰春梅 陈 颖 (177)

编辑部主任：于 洪

编 辑：张 帆 丁 尧

法 律 顾 问：北京市北斗鼎铭律师事务所王旭东律师

特约编辑：窦东徽 赵 娜 傅鑫媛

Psychology: Techniques and Applications

Volume 6, Number 3

Mar, 2018

CONTENTS

The Relationship between Locus of Control and Seeking-knowledge and Initiative Learning Motivation: The Regulating Effect of the Sources of Students and Self-satisfaction.....CHEN Xinyu;ZHAO Yufang ;CHEN Bing ;LIU Xiangyan (129)
The Effect of Reward and Negative Emotional Distractor on Perception.....WANG Hongchao;LUO Miaomiao;JIA Jiangxiao; CHEN Tingting (137)
The Effect of Relative Deprivation on Groups Belonging of Migrant Children: The Mediating Role of Identity Integration.....YE Yiduo;ZHAO Jinhui;QIU Wenfu(143)
Nostalgia: A Review of Conceptualization, Theory and Future Prospect.....WANG Guoxuan; DONG Annan; DUAN Jinyun(151)
A Review of Studies on Ethical Leadership and Employees' Voice.....LI Wenrui; GUAN Jian(161)
The Use of Camouflaged Subjects in the Study of Communicative Language Cognition.....ZHANG Hengchao(169)
Establishment of Exam Performance Self-assessment Scale.....WANG Yingzhao;ZHOU Kaiji ;LAN Chunmei;CHEN Ying(177)